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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

восьмого скликання 

П'ятнадцята сесія восьмого скликання 

ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних комісій міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, мандатної та з питань депутатської діяльності, 

етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського правопорядку, 

законності та запобігання корупції,  з питань соціального захисту, охорони здоров'я, 

освіти, культури, спорту та партнерських зв'язків, з питань містобудування, 

архітектури, житлово-комунального господарства, промисловості, транспорту, 

зв'язку та підприємництва та з питань екології, природних ресурсів, земельних 

відносин та агропромислового розвитку 

 

21 грудня 2021 року   м. Кобеляки      №  

 

Головуюча: Шевченко Таміла Вячеславівна – голова постійної комісії міської ради з 

питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін.  

 

Присутні члени постійної комісії з питань економічної політики, власності, бюджету, 

тарифів та цін: Шевченко Таміла Вячеславівна, Ященко Марина Ігорівна, Фесюра Віктор 

Олександрович. 

Відсутні члени постійної комісії: Таранушич Анатолій Олексійович. 

 

Присутні члени постійної комісії мандатної та з питань депутатської діяльності, 

етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського правопорядку, 

законності та запобігання корупції: Фещенко Василь Васильович, Гречаний Володимир 

Анатолійович, Крайнюк Наталія Володимирівна.  

Відсутні члени постійної комісії: Немудрий Віталій Миколайович. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань соціального захисту, охорони здоров’я, 

освіти, культури, спорту та партнерських зв’язків: Мельник Андрій Іванович, 

Омеляненко Вікторія Миколаївна, Гординська Тамара Василівна, Ялова Алла 

Станіславівна. 

Відсутні члени постійної комісії: Горбенко Олександр Григорович. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань містобудування, архітектури, житлово-

комунального господарства, промисловості, транспорту, зв'язку та підприємництва: 

Попик Микола Сергійович, Василенко Роман Володимирович, Слав’янський Олег 

Володимирович, Проценко Ігор Андрійович, Кіптілий Василь Анатолійович.  

Відсутні члени постійної комісії:. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань екології, природних ресурсів, земельних 

відносин та агропромислового розвитку: Рафальський Василь Олександрович, Татарко 

Ольга Олександрівна, Голтвянський Павло Сергійович, Копелець Олександр 

Олександрович, Кривуля Анатолій Анатолійович, Ясинська Ніна Анатоліївна. 

Відсутні члени постійної комісії: Андрієнко Микола Іванович. 
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Беруть участь: 

1. Копелець Олександр Олександрович – Кобеляцький міський голова. 

2. Жуков Володимир Володимирович – секретар Кобеляцької міської ради. 

3. Постольник Олена Юріївна – керуючий справами (секретар) Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради. 

4. Дацко Андрій Іванович – начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради. 

5. Коваль Наталія Мефодіївна – начальник Відділу освіти Кобеляцької міської ради. 

6. Шабельник Ірина Олександрівна – начальник фінансово-господарського відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер. 

7. Деркач Аліна Олегівна  – начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради.  

8. Коломієць Любов Афанасіївна – головний лікар Комунального  некомерційного 

підприємства «Кобеляцький центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради.  

9. Казирод Володимир Олексійович – головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради. 

10. Миркало Віталій Борисович – начальник відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

11. Омельченко Сергій Васильович – завідувач сектору економічного розвитку та 

інвестицій апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

12. Ломаков Олександр Сергійович – начальник відділу ЦНАП апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради. 

13. Юрко Володимир Володимирович – директор Кобеляцького комунального 

підприємства «Водоканал Плюс». 

14. Сулима Ніла Іванівна – в. о. директора Центру надання соціальних послуг 

Кобеляцької міської ради. 

15. Лєта Вадим Володимирович – директор ТОВ «Консультаційний центр». 

16. Збарський Сергій Анатолійович – провідний інженер Служби автомобільних доріг у 

Полтавській області. 

 

Порядок денний: 

1. Про звіт Кобеляцького міського голови про роботу Кобеляцької міської ради та її 

Виконавчого комітету з листопада 2020 року по листопад 2021 року. 

2. Про бюджет Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 рік. 

3. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської територіальної 

громади на 2021 рік. 

4. Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік. 

5. Про затвердження Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки. 

6. Про затвердження Програми фінансової підтримки та розвитку Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 

2022 –  2023 роки. 

7. Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 – 

2023 роки. 

8. Про передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал 

Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради. 

9. Про внесення змін до структури та загальної чисельності Відділу освіти 

Кобеляцької міської ради» та затвердження їх у новій редакції.  

10. Про затвердження Статуту Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний 

центр» Кобеляцької міської ради Полтавської області в новій редакції. 
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11. Про затвердження штатного розпису Комунальної установи «Інклюзивно-

ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської області на 2022 рік та графіку 

роботи в новій редакції. 

12. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції. 

13. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції. 

14. Про затвердження плану з підготовки проєктів регуляторних актів на 2022 рік. 

15. Про затвердження Положення про Центр надання соціальних послуг 

Кобеляцької міської ради в новій редакції. 

16. Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з ФГ «Громада» на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га. 

17. Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з Вовком 

Володимиром Івановичем на земельну ділянку кадастровий номер 

5321884500:00:003:0443 площею 29,0500 га. 

18. Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з гр. Телятник 

Валентиною Василівною (голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий 

номер 5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га. 

19. Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з гр. Закупрою 

Тетяною Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га. 

20. Про розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок у власність (користування). 

21. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості). 

22. Про розгляд заяв щодо затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та передачу земельної ділянки у власність (користування). 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням 

права власності. 

24. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договорів оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладених між Василівською сільською радою та 

ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

25. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Озерянською сільською радою 

та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

26. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Лучківською сільською радою та 

ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

27. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Вільховатською сільською 

радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

28. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Красненською сільською радою 

та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 
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29. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Сухинівською сільською радою 

та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

30. Про припинення права постійного користування Головним управлінням 

статистики у Полтавській області земельною ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована 

в м. Кобеляки по вул. Огія, 17. 

31. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у постійне користування Службі автомобільних доріг у Полтавській 

області. 

32. Про створення громадських пасовищ за межами с. Гаймарівка на території 

Кобеляцької міської ради. 

33. Про створення громадських пасовищ в межах с. Дашківка на території 

Кобеляцької міської ради. 

34. Про затвердження звіту про експертну грошову оцінку та продаж земельної 

ділянки несільськогосподарського  призначення гр. Долговій Анні Петрівні, розташованої 

за адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, загальною площею 0,0609 га. 

35. Про затвердження ставок орендної плати за земельну ділянку на 2022 рік. 

36. Про розгляд заяв щодо надання в оренду невитребуваних земельних часток паїв 

гр. Василенку Роману Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої 

Василівської сільської ради. 

37. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із 

Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, 

кадастровий номер 5321884500:00:001:0435». 

38. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із 

Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, 

кадастровий номер 5321888000:00:002:0189. 

39. Про внесення змін до договорів оренди землі № 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 

року, укладених з гр. Рябекою Віталієм Анатолійовичем. 

 

Приймається порядок денний 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0 

 

1. Про звіт Кобеляцького міського голови про роботу Кобеляцької міської ради та її 

Виконавчого комітету з листопада 2020 року по листопад 2021 року. 

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який зауважив, що у кожного з присутніх 

є газета «Наша громада», в якій можна ознайомитися зі звітом міського голови. Подякував 

всім за розуміння і підтримку. Наголосив, що всі результати досягнуто завдяки спільній 

злагодженій роботі та взаєморозумінню, що всі відкинули свої амбіції, почули один 

одного. Всупереч негативним прогнозам рік пройшов вдало: заробітні плати виплачені, 

роботи проведені. Спрацювали краще очікувань, хоч і не отримували достатнього 

фінансування. Доповнив, що бюджет Кобеляцької міської територіальної громади, який 

буде прийматися, приблизний і недостатньо сформований. Будемо вносити зміни і 

корегувати його вже після нового року.  

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

звіт Кобеляцького міського голови про роботу Кобеляцької міської ради та її 

Виконавчого комітету з листопада 2020 року по листопад 2021 року» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про звіт Кобеляцького міського голови про 

роботу Кобеляцької міської ради та її Виконавчого комітету з листопада 2020 року по 

листопад 2021 року» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої  сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

2. Про бюджет Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 рік. 

СЛУХАЛИ: Дацка А. І., начальника Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини (пояснювальна записка 

додається до протоколу).  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка поцікавилась, чи було враховано в проєкті 

бюджету збільшення мінімальної заробітної плати та чому зменшились видатки на галузь 

культури? 

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який відповів, що 

мінімальна заробітна плата збільшилась, але й зменшився штат через оптимізацію 

освітніх закладів. Всі зміни враховані. Видатки на відділ культури, туризму, молоді та 

спорту міської ради зменшені теж за рахунок оптимізації працівників. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запитала, чому зменшили суму коштів для 

ПМСД?  

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який відповів, що 

це закладені кошти на енергоносії. Врахувавши минулорічний бюджет, в який довелося 

вносити зміни, зменшуючи цю статтю витрат, ми залишили для ПМСД таку суму. Якщо 

буде необхідність і можливість, внесуться зміни.  

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка поцікавилась, на якому етапі виготовлення 

Генплану міста Кобеляки, коли він буде готовий? 

Лєта В. В., директор ТОВ «Консультаційний центр», який повідомив, що він представляє 

організацію, яка виготовляє Генеральний план. Був виграний ними тендер, вже 

виконаний перший етап виготовлення Генерального плану. Висловив сподівання, що в 

січні вже вийдуть на громадські слухання і депутати візьмуть в них активну участь. Всі 

матеріали є у міській раді, з якими необхідно ознайомитись. Висловив занепокоєння з 

приводу того, що громада не зовсім розуміє, що вона також повинна приймати активну 

участь у виготовленні Генерального плану міста. Повідомив, що очільникам підприємств, 

які розташовані в Кобеляках, були роздані матеріали, які вони повинні були заповнити і 

повернути в міську раду, щоб ми знали про перспективи розвитку того чи іншого 

підприємства, чи буде воно розвиватися, чи залишиться в тому стані. Завдяки цьому ми 

вийдемо на робочий матеріал, який і буде обговорюватися в січні.  

Також буде цікавим той факт, що у Генеральних планах, які розроблялись по селам, 

земельні ділянки, що зареєстровані в Державному земельному кадастрі і не тільки, в 

2025-му році будуть поєднані в одному кадастрі. Законодавець визначив, що вся земельна 

документація, що виготовлялась до реформи на території України (державні акти різного 

кольору, не зареєстровані земельні ділянки), буде в цьому комплексному плані складати 

єдине ціле.  

Запропонував розглянути ці питання, відправити запити в організації, які проводять ці 

роботи, мають відповідних фахівців і ліцензії, запросити кошторис і розпочати роботи. 

Відповідні матеріали надано. Починаючи з січня 2022 року вже треба розпочати 

підготовчі роботи. Вони прописані в Порядку розроблення комплексного плану, 

визначені їх терміни. Необхідно державною установою зробити запити до сусідніх громад 

стосовно врахування їх інтересів та державних. Після опрацювання всі ці матеріали 

повинні бути оприлюднені і визначені в технічному завданні на розроблення цього плану. 
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Є дві важливі умови, які передбачає законодавець для розроблення цього просторового  

документу: наявність робочої нової стратегії розвитку громади, передбаченої на 5 - 7 

років. Цей документ в основному економічного характеру. І друге - зйомки масштабом 

1:10000. Ці два документи повинні бути початком значної роботи. Держава надає 

субвенції. Отже, в січні виходимо на громадські обговорення, подаємо документи на 

містобудівну раду в область, потім в Київ. Там ще знаходяться місяць. По прогнозам десь 

у березні Генеральний план буде готовий. Він не буде корегуватися кожен рік, бо це дуже 

серйозний документ.  

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка зауважила, що не всі керівники знають що 

робити, отримавши листа, поцікавилась, чи всі кошти проплачені за цей план? 

Копелець О. О., міський голова, який відповів, що транш розділений на три частини: в 

цьому році частково виплачені кошти, заплановані ще на початок 2022 року і в кінці - 

остання сума.  

Лєта В. В., директор ТОВ «Консультаційний центр», повідомив, що необхідно донести до 

керівників підприємств через громадськість та депутатів, що ця інформація необхідна, в 

першу чергу, для них. Люди будуть задавати питання, чому вони не зможуть 

побудуватися, розширитись чи змінити цільове призначення земельної ділянки, бо є певні 

обмеження. Наголосив на важливості проведення громадських слухань і донесення 

інформації до керівників підприємств.  

Омеляненко В. М., депутат міської ради, яка запитала (у Дацка А. І.), чому зменшили на 

2022 рік кількість коштів для міської лікарні? По багатьом статтям надходження 

зростають, а для ЦРЛ - зменшені. 400 тис. грн для лікарні велика сума, бо сюди привозять 

соціальних хворихо і немає за що закупити засоби гігієни. 

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який відповів, що 

на сьогоднішній день склалися такі фінансові можливості. Коли буде перевиконання 

бюджету, можливе внесення змін до нього. В цьому проєкті бюджету закладені кошти на 

енергоносії. Збільшити цю суму немає можливості.  

Копелець О. О., міський голова, який доповнив, що в минулому році, коли міська рада 

заходила засновником комунальних підприємств, довелось розраховували людей, 

виплачувати додаткові кошти, заборгованість по зарплатам. Відносно ПМСД, то ще є 

залишки. Ми виділяли кошти на необхідні матеріали. Водоканал забезпечений паливом.  

Багато було витрачено і по школам, і по об'єктам культури.  

Бюджет в цьому році виконаний. Залучали додаткові кошти з оренди землі, ще було 

багато робіт в цьому напрямку. Бюджет не такий, як нам хотілося б, але ми будемо 

працювати над тим, щоб його перевиконати. На благоустрій в минулому році було 

виділено 26 млн грн, зараз тільки 18. Вже такий об’єм робіт, як в минулому році, ми не 

зможемо зробити. Більше 10 млн грн пішло на ремонт доріг. Тільки по місту виконали 

робіт на 7 млн грн.  

Тому цей бюджет потрібно виносити таким як є, а вже потім у січні – лютому, маючи 

конкретні цифри, передивлятися його. Ще одне питання нагальне - робота пожежної 

команди в Озерах. Через те, що працівникам виплачувалась премія, міській раді довелося 

виділяти додаткові кошти, щоб вони не залишилися без зарплатні. За рік ними здійснено 

31 виїзд. Витрати склали 1 млн 200 тис. грн.  

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

бюджет Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 рік» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про бюджет Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 рік» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

3. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської територіальної 

громади на 2021 рік. 

СЛУХАЛИ: Дацка А. І., начальника Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини (пояснювальна записка 

додається до протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 

2021 рік» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

4. Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік.  

СЛУХАЛИ: Фещенка В. В., головного спеціаліста відділу містобудування, архітектури 

та житлово-комунального господарства апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради, який представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про умови оплати праці Кобеляцького 

міського голови на 2022 рік» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

5. Про затвердження Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки. 

СЛУХАЛИ: Омельченка С. В., завідувача сектору економічного розвитку та інвестицій 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт рішення 

та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який повідомив, що за підтримки народних депутатів 

планується продовжувати роботи. Олег Кулініч профінансував не тільки придбання 

автобусів, а й капітальний ремонт водопостачання в Василівці на суму 2 млн 430 тис. грн. 

На наступний рік Костянтин Касай обіцяє надати у лютому кошти, щоб можна було 

спроєктувати Ведмедівський міст. Плануємо капітальний ремонт стадіону «Колос», 

будівництво 18 свердловин. У нас катастрофічна ситуація з водопостачанням. Роботи по 

асфальтуванню доріг узгоджено з Агентством місцевих доріг Полтавської області. Кошти 

виділяємо, є співпраця. По Світлогірську розпочинаються роботи по переобладнанню 
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приміщення для реабілітації атовців. Державна програма обіцяє підтримку. Це 

приблизний перелік, планів багато.  

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження Плану соціально-

економічного розвитку Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 2024 роки» 

та рекомендувати внести його до порядку денного  п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

6. Про затвердження Програми фінансової підтримки та розвитку Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 

2022 – 2023 роки. 

СЛУХАЛИ: Казирода В. О., головного лікаря Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради, який представив 

проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження Програми фінансової підтримки та розвитку Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки» 

та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження Програми фінансової 

підтримки та розвитку Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська 

лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка повідомила, що на розгляді знаходиться лист 

жителів сіл Шенгури, Коваленківка, Сухе, Лебедине, Орлик, Світлогірське стосовно 

організації роботи лікаря-стоматолога.  

Казирод В. О., головний лікар Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради, який повідомив, що з 2018 року Кобеляцька 

міська лікарня стала підприємством. З того часу вона перестала фінансуватися за рахунок 

державного бюджету. Фінансування відбувається за рахунок коштів Національної служби 

здоров'я України. Вона диктує свої правила і лікарня змушена їм відповідати. На початку 

2019 року було чітко вказано, що стоматологія повинна бути платною. Рекомендовано 

було залишити тільки послуги з імплантації зубів, допомогу гостру хірургічну, дітям і 

незначну терапевтичну. На селах було прийнято рішення залишити стоматологів на 0,25 

ставки, щоб вони надавали допомогу. Сільські ради обіцяли фінансово допомагати та вони 

цим не займалися. Фінансувала їх лікарня. Але Національна служба здоров'я України 

кожного разу висуває нові вимоги. З 2022-го року повинно на кожній ділянці, а їх у нас 
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п’ять: Шенгури, Озера, Іванівка, Орлик, Світлогірське, працювати по два стоматологи і по 

дві медичні сестри. Якщо не виконаємо цю умову, тоді і працювати ми не повинні. 

Колишній Полтавський район і Решетилівка вийшли з ситуації у 2018 році за рахунок 

того, що організували своє комунальне підприємство, і, заключивши договір оренди на 

приміщення та апаратуру, так працюють. Сьогодні всі стоматологи повинні вносити в 

єдину електронну систему дані про всіх пацієнтів, які вони обслуговували за день. Лікарі 

по селам обслуговують у рази менше пацієнтів, ніж ті, що працюють у Кобеляцькій 

лікарні. Орлицька стоматологиня взагалі відмовилась вносити дані. Було пораховано, що 

виконавши вимоги Національної служби здоров'я України, ми повинні витратити, навіть 

якщо стоматологи будуть працювати на 0,25 ставки, по 17 тис. грн. на одну ділянку. В рік 

виходить більше мільйона. Ані лікарня, ані місцевий бюджет не заробить цих коштів. 

Такої кількості пацієнтів лікарі не приймуть. Ще й до цих ділянок ряд технічних вимог. 

Національною службою здоров'я України попереджено, що Кобеляцька міська лікарня 

може втратити ліцензію. Ми пропонували і прохали їх зробити своє комунальне 

господарство. Зі своєї сторони пообіцяли підтримку. Та вони в силу складнощів 

відмовляються.  

 

7. Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 – 

2023 роки. 

СЛУХАЛИ: Шабельник І. О., начальника фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головного бухгалтера, яка представила 

проєкт рішення та пояснила його основні частини. Запропонувала внести зміни до 

Програми, доповнивши її пунктами 23 та 24. Фінансування буде за умови перевиконання 

бюджету. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 – 2023 роки» 

та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми благоустрою 

Кобеляцької міської ради на 2020 – 2023 роки» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

 

8. Про передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал 

Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради. 

СЛУХАЛИ: Шабельник І. О. начальника фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головного бухгалтера, яка представила 

проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна 

комунальної власності Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0     

  



10 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про передачу на баланс Кобеляцького 

комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

9. Про внесення змін до структури та загальної чисельності Відділу освіти Кобеляцької 

міської ради та затвердження їх у новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Коваль Н. М., начальника Відділу освіти Кобеляцької міської ради, яка 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до структури та загальної чисельності Відділу освіти Кобеляцької міської 

ради та затвердження їх у новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до структури та загальної 

чисельності Відділу освіти Кобеляцької міської ради та затвердження їх у новій редакції» 

та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

10. Про затвердження Статуту Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 

Кобеляцької міської ради Полтавської області в новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження Статуту Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької 

міської ради Полтавської області в новій редакції» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження Статуту Комунальної 

установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської області в 

новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

11. Про затвердження штатного розпису Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний 

центр» Кобеляцької міської ради Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в 

новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження штатного розпису Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 
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Кобеляцької міської ради Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в новій 

редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження штатного розпису 

Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради 

Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в новій редакції» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

12. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. Повідомила, що до Кобеляцької міської ради надійшло рішення суду, яке 

передбачає визнання незадовільними роботу Кобеляцького Центру первинної медико-

санітарної допомоги і фінансування Кобеляцькою міською радою. Громадянин Олександр 

Андрейко звернувся до суду після того, як вищевказане підприємство не надало йому 

рецепт на ліки на пільгових умовах, тобто зі знижкою 50%. В суді його очільниця Любов 

Коломієць надала пояснення, що Кобеляцька міська рада не фінансує таку статтю витрат, 

тому йому і відмовлено. Начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради Андрій 

Дацко підняв рішення і повідомив, що на цю постанову фінансування проводилось. Так як 

ми не можемо контролювати цільове використання коштів даного підприємства, тому і  

вносяться ці зміни, щоб співпраця була більш прозорою. Коли в рамках службового 

розслідування запросили у Любові Афанасіївни певну інформацію, вона її не надала. Як 

використовуються кошти підприємством, ми не маємо змоги зрозуміти. Відповідно до 

законодавства, засновник має право здійснювати контроль за фінансово-господарською 

діяльністю і за якістю надання медичних послуг. Деякі пункти в Статуті лікарні присутні, 

а в ПМСД їх немає. Для того, щоб врегулювати цю невідповідність, нам необхідно внести 

ці зміни.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький 

Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження 

його в новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

13. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції. 
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СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п'ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

14. Про затвердження плану з підготовки проєктів регуляторних актів на 2022 рік. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження плану з підготовки проєктів регуляторних актів на 2022 рік» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження плану з підготовки проєктів 

регуляторних актів на 2022 рік» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

15. Про затвердження Положення про Центр надання соціальних послуг Кобеляцької 

міської ради в новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження Положення про Центр надання соціальних послуг Кобеляцької міської ради 

в новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження Положення про Центр 

надання соціальних послуг Кобеляцької міської ради в новій редакції» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який повідомив, що відповідно до листа, Професійний 

аграрний ліцей прохає передати їм автомобіль для проведення навчального практичного 

водіння здобувачами освіти. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати питання «Про 

включення автомобіля (марка «Таврія») до Переліку об’єктів, що передаються в оренду 

без проведення аукціону, та передачу державному професійно-технічному навчальному 

закладу «Професійний аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для 

проведення навчального практичного водіння здобувачів освіти» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати питання «Про включення автомобіля (марка «Таврія») до 

Переліку об’єктів, що передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу 

державному професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» 

м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення навчального практичного 

водіння здобувачів освіти» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який повідомив про перехід до розгляду земельних 

питань. Зауважив, що всього розглянуто 1035 заяв. 

 

16. Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з ФГ «Громада» на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка рекомендувала підтримати проєкт рішення «Про 

дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з ФГ «Громада» на земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, земельну ділянку 

кадастровий номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про дострокове розірвання договорів оренди 

землі, укладених з ФГ «Громада» на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, земельну ділянку кадастровий номер 

5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

17. Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з Вовком 

Володимиром Івановичем на земельну ділянку кадастровий номер 

5321884500:00:003:0443 площею 29,0500 га. 



14 
 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з Вовком Володимиром 

Івановичем на земельну ділянку кадастровий номер 5321884500:00:003:0443 площею 

29,0500 га» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про дострокове розірвання договору оренди 

землі, укладеного з Вовком Володимиром Івановичем  на земельну ділянку кадастровий 

номер 5321884500:00:003:0443 площею 29,0500 га» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

18. Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з гр. Телятник 

Валентиною Василівною (голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий 

номер 5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з гр. Телятник Валентиною 

Василівною (голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про дострокове розірвання договору оренди 

землі, укладеного з гр. Телятник Валентиною Василівною (голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), 

на земельну ділянку кадастровий номер 5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

19. Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з гр. Закупрою 

Тетяною Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з гр. Закупрою Тетяною 

Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку кадастровий номер 
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5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0      

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про дострокове розірвання договорів оренди 

землі, укладених з гр. Закупрою Тетяною Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

20. Про розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у власність (користування). 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у власність (користування)» та рекомендувати внести його 

до порядку денного п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0      

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність 

(користування)» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

21. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості). 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про надання дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості)» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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22. Про розгляд заяв щодо затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та передачу земельної ділянки у власність (користування). 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяв щодо затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та передачу земельної ділянки у власність (користування)» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0   

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу земельної ділянки у 

власність (користування)» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням 

права власності. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права 

власності» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

   

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з подальшим посвідченням права власності» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

24. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договорів оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладених між Василівською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договорів оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладених між Василівською сільською радою та ТОВ 
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Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договорів оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладених між 

Василівською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

25. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Озерянською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Озерянською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут»» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договору оренди  невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Озерянською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

26. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Лучківською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Лучківською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договору оренди  невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Лучківською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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27. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Вільховатською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Вільховатською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Вільховатською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

28. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Красненською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Красненською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Красненською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

29. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 

земельних часток (паїв), укладеного між Сухинівською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди невитребуваних 
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земельних часток (паїв), укладеного між Сухинівською сільською радою та ТОВ 

Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяви про поновлення на новий 

строк договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Сухинівською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

30. Про припинення права постійного користування Головним управлінням статистики 

у Полтавській області земельною ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в                

м. Кобеляки по вул. Огія, 17. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

припинення права постійного користування Головним управлінням статистики у 

Полтавській області земельною ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в                    

м. Кобеляки по вул. Огія, 17» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про припинення права постійного 

користування Головним управлінням статистики у Полтавській області земельною 

ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в м. Кобеляки по вул. Огія, 17» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

31. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у постійне користування Службі автомобільних доріг у Полтавській області. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини.  

ВИСТУПИЛИ: 

Збарський С. А., провідний інженер Служби автомобільних доріг у Полтавській області, 

який повідомив, що на місцевість вже виїжджав із землевпорядником, що там 

знаходиться вже побудована ними дорога. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка повідомила, що депутати вже відмовляли Службі 

автомобільних доріг у передачі цих ділянок. Це буде зроблено тільки за умови, якщо вони 

відремонтують прилеглі та зіпсовані ними дороги Кобеляцької міської ради.  

Збарський С. А., провідний інженер Служби автомобільних доріг у Полтавській області, 

який уточнив, що виходить поки прилеглі дороги не будуть відремонтовані, депутати 

міської ради не нададуть дозвіл Службі автомобільних доріг на ці ділянки? 

Копелець О. О., міський голова, який наголосив, що відповідно до законодавства, дана 

служба повинна відремонтувати дороги, якими користувалася. Практично всі вони 

зруйновані. На його думку, всі ділянки необхідно більш детально дослідити. Буде дано 
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доручення Віталію Миркалу та Олександру Постольнику вивчити, скільки покриття під 

асфальтом, скільки під бетоном. Потім, коли Служба автомобільних доріг у Полтавській 

області виконає свої зобов’язання, Кобеляцька міська рада виконає свої. Передамо 

ділянки під покриттям при умові, що будуть відремонтовані дорога через місто, повороти 

на Василівку, Підгору та інші ділянки. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

постійне користування Службі автомобільних доріг у Полтавській області» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у постійне користування Службі 

автомобільних доріг у Полтавській області» та рекомендувати внести його до порядку 

денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

32. Про створення громадських пасовищ за межами с. Гаймарівка на території 

Кобеляцької міської ради. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

створення громадських пасовищ за межами с. Гаймарівка на території Кобеляцької 

міської ради» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про створення громадських пасовищ за 

межами с. Гаймарівка на території Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести 

його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

33. Про створення громадських пасовищ в межах с. Дашківка на території Кобеляцької 

міської ради. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

створення громадських пасовищ в межах с. Дашківка на території Кобеляцької міської 

ради» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про створення громадських пасовищ в межах 

с. Дашківка на території Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести його до 

порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

34. Про затвердження звіту про експертну грошову оцінку та продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського  призначення гр. Долговій Анні Петрівні, розташованої за 

адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, загальною площею 0,0609 га. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ:  

Копелець О. О., міський голова, який дав доручення Андрію Дацку вивчити детально це 

питання. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження звіту про експертну грошову оцінку та продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського  призначення гр. Долговій Анні Петрівні, розташованої за 

адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, загальною площею 0,0609 га» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження звіту про експертну 

грошову оцінку та продаж земельної ділянки несільськогосподарського  призначення гр. 

Долговій Анні Петрівні, розташованої за адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, 

загальною площею 0,0609 га» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

35. Про затвердження ставок орендної плати за земельну ділянку на 2022 рік. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який дав доручення Андрію Дацку разом з економістами 

вивчити більш детально це питання. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

затвердження ставок орендної плати за земельну ділянку на 2022 рік» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження ставок орендної плати за 

земельну ділянку на 2022 рік» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

36. Про розгляд заяв щодо надання в оренду невитребуваних земельних часток паїв гр. 

Василенку Роману Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої 

Василівської сільської ради. 
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СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розгляд заяв щодо надання в оренду невитребуваних земельних часток паїв гр. Василенку 

Роману Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої Василівської 

сільської ради» та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання в оренду 

невитребуваних земельних часток паїв гр. Василенку Роману Володимировичу загальною 

площею 8,07 га на території колишньої Василівської сільської ради» та рекомендувати 

внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

37. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із 

Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, 

кадастровий номер 5321884500:00:001:0435». 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком 

Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий 

номер 5321884500:00:001:0435» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розірвання за згодою сторін договору 

оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну 

ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий номер 5321884500:00:001:0435» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

38. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із 

Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, 

кадастровий номер 5321888000:00:002:0189. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком 

Віктором Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий 
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номер 5321888000:00:002:0189» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про розірвання за згодою сторін договору 

оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну 

ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий номер 5321888000:00:002:0189» та 

рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

39. Про внесення змін до договорів оренди землі № 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 року, 

укладених з гр. Рябекою Віталієм Анатолійовичем. 

СЛУХАЛИ: Миркала В. Б., начальника відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін, яка запропонувала підтримати проєкт рішення «Про 

внесення змін до договорів оренди землі № 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 року, укладених з 

гр. Рябекою Віталієм Анатолійовичем» та рекомендувати внести його до порядку денного 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до договорів оренди землі 

№ 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 року, укладених з гр. Рябекою Віталієм Анатолійовичем» 

та рекомендувати внести його до порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який повідомив, що на сайті міської ради було 

опубліковано оголошення про проведення чергової сесії міської ради восьмого скликання 

24 грудня, але в зв’язку з проведенням сесії Полтавської обласної ради цього ж дня і 

необхідністю надати їм рішення по деяким питанням, запропонував перенести проведення 

сесії на 23 грудня. 

 

Пропозицію поставив на голосування. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 21, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль Н. М. начальник Відділу освіти Кобеляцької міської ради, яка 

повідомила про зміни, запроваджені Кабінетом Міністрів України, в харчуванні в 

закладах освіти і дошкільних закладах. Наголосила, що ці зміни регулюються на 

державному рівні. Ми можемо внести лише деякі корегування стосовно вартості 

харчування.  

 

 

 

Голова постійної комісії  

з питань економічної політики,  

власності, бюджету, тарифів та цін      Таміла Шевченко 
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Голова постійної комісії мандатної  

та з питань депутатської діяльності,  

етики, регламенту, дотримання  

прав людини, громадського  

правопорядку, законності та  

запобігання корупції      Василь ФЕЩЕНКО 

 

Голова постійної комісії    

з питань соціального захисту,  

охорони здоров’я, освіти, культури,  

спорту та партнерських зв’язків      Андрій МЕЛЬНИК 

 

Голова постійної комісії  

з питань містобудування,  

архітектури, житлово-комунального  

господарства, промисловості,  

транспорту, зв'язку та підприємництва      Микола ПОПИК 

 

Заступник голови постійної комісії  

з питань екології, природних ресурсів,  

земельних відносин та агропромислового  

розвитку                       Василь РАФАЛЬСЬКИЙ 

 


